





التاريخ : Monday 02 Jan 2023

الموافق: الإثنين 10 جمادى الآخرة 1444

رقم الطلب: Ref_2023_58577

شهادة إفراج عن محجوز ضمان ضريبة الدخل

لا مانع لدى وزارة المالية من الإفراج عن محجوز ضمان ضريبة الدخل الخاص بـ

شركة رويال العالمية للتكييف والتبريد ومقاولاتها

الرقم المدني: 2234321

رقم التسجيل: 176923

عن كافة العقود المبرمة، ما لم يكن هناك مستحقات لجهات أجنبية مشاركة في تنفيذ العقود، ويتعين على جهة الإفراج عن محجوز الضمان إعمال أحكام المادتين رقم (37،16) من اللائحة التنفيذية لمرسوم ضريبة الدخل رقم 3 لسنة 1955 المعدل بالقانون رقم 2 لسنة 2008 وإخطار إدارة الخضوع الضريبي والتخطيط وحجز ما نسبته 5% من قيمة العقد أو من كل دفعة مسددة إلى من أبرموا معهم عقود أو اتفاقيات أو تعاملات.

ولا تصرف أية مستحقات إلا بموجب الشهادة الأصلية، ولوزارة المالية مطالبة الجهة بالضريبة المستحقة وفقا لأحكام المادة رقم (39) من اللائحة التنفيذية المشار إلها أعلاه.

*مدة صلاحية الشهادة تنتهي في 31/12/2023



يرجى التحقق من QR CODE قبل الصرف عبر تطبيق وزارة المالية



International Science Company Authorised Translation





Date: Monday, 02 Jan 2023

Corresponding to: Monday, 10 Jumada Al-Thani 1444

Application No.: Ref_2023_58577

Ministry of Finance

Certificate of Release of Withheld Income Tax Guarantee

The Ministry of Finance has no objection to releasing the income tax withholding for:

Royal International Air Conditioning and Cooling and Contracting Co.

Civil No.: 2234321 Registration No.: 176923

For all contracts concluded, unless there are dues to foreign parties participating in the implementation of contracts, and the authority to release the garnishee must implement the provisions of Articles No. (16 and 37) of the executive regulations of Income Tax Decree No. 3 of 1955 amended by Law No. 2 of 2008 and notify the Tax Obligation and Planning Department and withhold 5% of the value of the contract or of each payment made To those with whom they have contracts, agreements or dealings.

No dues shall be paid except according to the original certificate, and the Ministry of Finance may claim the authority for the due tax in accordance with the provisions of Article No. (39) of the above-mentioned executive regulations.

This certificate shall expire on <u>31/12/2023</u>



QR CODE

Kindly verify QR CODE before issuance through the application of Ministry of Finance.